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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:403 Regelverket för vattenskotrar

Andelen vattenskotrar ökar i Sverige; de är ett intressant transportmedel men 
även en rolig hobby för många. Tyvärr ökar även andelen olyckor med och 
kring vattenskotrarna. 

Regelverket för vattenskotrar är från 1993. Sedan dess har vattenskotrarna både 
utvecklats och fått fler användare i Sverige. Enligt regelverket får farkosten 
endast framföras i allmän farled eller i områden där länsstyrelsen beslutat om 
undantag från de generella förbuden. 

I Mälaren och Västeråsfjärden har vattenskotrar blivit ett generellt problem på 
sina håll.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att se över regelverket för vattenskotrar?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-14
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00


